
Супервизор за Брчко одобрила
трошење  средстава  за
инфраструктуру,  школе  и
стамбене објекте у Дистрикту
Данас је супервизор за Брчко, Сузан Р. Џонсон, издала Налог
којим  овлашћује  Владу  Дистрикта  да  без  званичног  одобрења
Скупштине Дистрикта утроши средства из буџета за 2004.год. за
одржавање,  изградњу  и  реконструкцију  комуналне  и  остале
инфраструктуре, школа и стамбених објеката.

Доношење Налога је било потребно јер Скупштина Дистрикта није
била  у  стању  да  постигне  коначни  договор  о  расподјели
расположивих буџетских средстава за ове потребе. Свако додатно
одлагање у садашњој фази грађевинске сезоне би довело у питање
благовремену реализацију пројеката који су у интересу грађана
Дистрикта и који треба да задовоље њихове легитимне захтјеве.

Супервизор  сматра  да  је  приступ  Скупштине  рјешавању  ових
питања  по  превасходно  националој  основи  неприхватљив  и
непрактичан.  “Политизација  ових  питања  има  за  посљедицу
ускраћивање средстава која су пријеко потребна како би се
побољшала  инфраструктура  и  стимулисала  привреда”,  рекла  је
супервизор.  “Расположива  средства,  прикупљена  од  пореских
обвезника,  се  истима  не  враћају  благовремено  кроз  услуге,
запошљавање, плате и социјалне доприносе”.  

Супервизор је такође установила да неуспјех у доношењу одлука
о  расподјели  буџетских  средстава  указује  на  системске
недостатке у начину на који Влада и Скупштина организују и
обављају своје дужности. Она је позвала Владу и Скупштину да
на бољи начин дефинишу своје улоге и унаприједе поступке и
процедуре. Садашња интеракција Владе и Скупштине није довољно
јасна и транспарентна.
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Поред тога, супервизор апелује на Владу да поведе рачуна о
становницима  који  до  сада  нису  примили  никакву  помоћ  у
реконструкцији или изградњи. Ситуација у којој се налазе лица
која тренутно живе у алтернативном смјештају посебно захтијева
брзо рјешавање.


